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UDRUGA PROFESIONALIH VATROGASACA 

HRVATSKE 
Telefon 01/4646-398, Internet: http://www.upvh.hr 

Fax: 01/4646-398, E-mail: upvh@zg.t-com.hr 

OIB:15336596736   Žiro račun:  HR83 2340 0091 1002 2676 4 

Karlovac, 30.05.2018. godine 

 

 

ZAPISNIK 
sa 16. izvještajne Skupštine UPVH 

 

Šesnaesta izvještajna Skupština Udruge profesionalnih vatrogasaca Hrvatske u petom  

mandatu održana je 20.06.2023. u Karlovcu u prostorijama DVD-a „Hrnetić - Novaki“, 

Novaki 54a, s poćetkom u 11,00 sati.  

 

Točka 1. dnevnog reda (Otvaranje 16. izvještajne Skupštine Udruge PVH) 

 

Šesnaestu izvještajnu Skupštinu Udruge PVH otvorio je predsjednik Udruge PVH Goran 

Franković. Predsjednik je u uvodnom govoru pozdravio goste i delegate iz podružnica. 

Konstatirano je da je Skupštini nazočno 28 delegat od potrebnih 52 te je prisutna natpolovična 

većina i Skupština može donositi pravovaljane odluke. Ovom prilikom pozdravio je izaslanika 

glavnog vatrogasnog zapovjednika Sinišu Petkovićeka koji će se kasnije tijekom sjednice 

Skupštine obratit, glavni vatrogasni zapovjednik je zauzet te nije mogao doći na Skupštinu, ali 

sam mu napomenuo da bi on morao sazvati sve zapovjednike javnih vatroganih postrojbi jer 

je problema u provedbi Zakona o vatrogastvu dosta. Smatram da bi to trebao biti i zaključak 

ove Skupštine. 

 

Predsjednik Udruge PVH predložio je Skupštini dnevni red po kojem bi Skupština radila 

a koji je dostavljen svim delegatima. Predložio je da se eventualno pod razno nadopuni dnevni 

red. Dnevni red dat na glasanje, a delegati Skupština su jednoglasno usvojila slijedeći dnevni 

red: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Otvaranje 16 izvještajne Skupštine Udruge PVH; 

2. Izbor radnih tijela 16 izvještajne Skupštine Udruge PVH; 

3. Izvješće o radu Udruge PVH u 2022. godine; 

4. Izvještaj o financijskom poslovanju Udruge PVH u 2022. godini; 

5. Plan rada Udruge PVH za 2023. godinu s financijskim planom; 

6. Zakonu o vatrogastvu – primjena u praksi; 

7. Razno. 

 

Točka 2. dnevnog reda (Izbor radnih tijela Skupštine) 

 

Predsjednik je predložio da se imenuje radno predsjedavajući Skupštine, zapisničar i dva 

ovjerovitelja zapisnika. Za članove radnog predsjedništva ove Skupštine predlaže Gorana 

Frankovića kao predsjedavajućeg, Zdenko Brandejs i Rogina Mario kao članove. Za 

zapisničara je predložen tajnik UPVH Branko Šimara a za ovjerovitelj zapisnika Robert 
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Hranilović i Davora Vrabec. Glasovanjem su potvrđeni članovi radnog predsjedništva te 

zapisničar i ovjerovitelji zapisničara, nije bilo suzdržanih a niti protiv predloženih.  

 

Predloženo je Skupština jednoglasno prihvatila.  

 

Točka 3. i 4. dnevnog reda (Izvješće o radu Udruge PVH u 2022. godine i Financijsko 

izvješće za 2022. godinu) 

 

Predsjednik Udruge PVH napomenuo je da je izvješće o radu Udruge PVH u 2022.  

godini dostavljeno svim podružnicama putem elektroničke pošte i poštom svim JVP koje 

imaju članove u Udruzi te članovima Predsjedništva UPVH a isto je objavljeno na www 

stranicama Udruge PVH te su ga mogli detaljno pročitati te će se u kratkim crtama osvrnuo na 

neke važnije poslove koji su u protekloj godini obavljeni i to: 

– Osobno nisam zadovoljan s onim što smo u prethodnoj godini postigli jer nismo 

održali niti jednu sjednicu predsjedništva a niti izvještajnu Skupštinu Udruge PVH, te 

smatram da smo bili slabo organizirani što je možda znak zasičenja. Nismo kao Udruga 

podzakonske akte predlagali a također nismo se niti na e-savjetovanjima baš previše 

angažirali osim tajnika koji je davao primjedbe u ima Udruge PVH. Na zadnjoj Skuštini 

sam napomenuo da smo izradili novi Zakon o vatrogastvu te da bi nove mlađe snage 

trebale preuzeti daljnji rad na podzakonskim aktima, te nije bilo zainteresiranih za takav 

novi pristup. 

– Pojedinačni radovi u povjerenstvima koje je imenovao glavni vatrogasni zapovjednik 

od strane tajnike Udruge nisu bili najbolje prihvaćeni što se posebno očituje u 

povjerenstvu za izradu Pravilnika o klasifikaciji radnih mjesta profesionalnih vatrogasaca 

u kojoj je predstavnik Udruge profesionalnih vatrogasaca Hrvatske bio tajnik Branko 

Šimara. Nakon održanih 3 sastanka radne grupe u potpunosti je promjenjen naš prijedlog 

pravilnika te je izbačen dio o klasifikaciji vatrogasnih postrojbi a također i o uvjetima za 

radna mjesta profesionalnih vatrogasaca te su unijeta radna mjesta koja ne postoje u 

Zakonu o vatrogastvu sa visokim koeficijentima. Nakon upozorenja da za primjenu 

takvog prijedloga pravilnika nisu osigurana financijska sredstva u minimalnim 

standardima te da će to stvoriti dodatan problem malim vatrogasnim postrojbama, 

odbijene su naše primjedbe i Pravilnik je poslan na e-savjetovanje, na kome je imao puno 

primjedbi pogotovo udruge gradova i općina te nakon više od godinu dana objavljen 

28.04.2023. godine objavljen u Narodnim novinama sa smanjenim koeficijentima za 

srednju stručnu spremu od prvotno predloženih. Isto tako tajnik je upozorio da prijeti 

gašenje malih JVP jer gradovi i općine neće moći podmiriti troškove za plaće pa je 

jednostavnije promjeniti procjenu ugroženosti i prebaciti sve obveze na stožerni DVD sa 

par uposlenih profesionalnih vatrogasaca. Pritisak sindikata je bio jako velik tako da sam 

tajniku savjetovao da se u taj dio Udruga ne miješa, ako se svi slažu s takvim 

koeficijentima možemo i mi. Tko su ti sindikati koji su reprezentativni za pregovaranje 

nije jasno, u vatrogastvu je jako puno sindikata te su osnovali Udrugu sindikata 

profesionalnih vatrogasaca. Donošenjem ovog Pravilnika nije završen proces jer se još 

treba donijeti uredba o dodacima na plaću od strane Vlade RH a i sam Pravilnik zahtjeva 

znatna financijska sredstva koja neke općine i gradovi neće moći ispunit.     

– Također trebamo istaknuti da je tajnik Udruge imenovan u istražno povjerenstvo za 

utvrđivanje stradavanja vatrogasca JVP Dubrovački vatrogasci Gorana Komlenca, koje je 

u suradnji sa zapovjednikom JVP dalo svoje mišljenje o uzroku stradavanja. Nakon što 

završi službena istraga Udruga će nastojati izaći sa utvrđenim činjenicama da se naući iz 

ovog primjera kako u budućnosti nebi bilo stradavanja. Zapovjednik JVP Dubrovački 

vatrogsci smatra da povjerenstvo treba osnovati što prije kako bi se prestalo sa 

nagađanjima jer to samo šteti struci, a ovako nagađanja o događaju se produciraju a bez 
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osnova. Svakako bih napomenuo da se vatrogastvo mora dobro pripremiti pogotovo 

dobrovoljno vatrogastvo jer kad se ovakav događaj dogodi gleda se na najmanji propust i 

najmani dokument. Da ja nisam na ovaj požar poslao vatrogasne snage i tehniku koja je 

utvrđena planom zaštite od požara ja bih bio odgovoran što vatrogastvo nije odradilo 

prema propisima. Savjetujem svakom zapovjedniku da dobro proući svoj plan zaštite od 

požara i da u svako vrijeme zna što treba dati na požar u pojedinom području, jer ako ne 

postupite po tom planu bit će te odgovorni za neorganiziranost vatrogastva na svom 

području. 

– Sad ću se osvrnuti na problematiku smanjenja članstva u Udruzi, a koji se prvenstveno 

odnosi na donošenje novog Zakona o vatrogstvu kojim su utvrđena sva prava 

profesionalnih vatrogasaca, pa i u slučaju stradavanja vatrogasca, te posebno 

privilegiranog odlaska u mirovinu, gdje je jedan veliki dio osnivača ove Udruge otišao u 

mirovinu a novi koji su došli u profesionalni sustav nisu svjesni da će se morati boriti za 

svoja prava u pogledu plaća i dodataka na plaću te donošenja niza pravilnika kojima se 

uređuje profesionalno vatrogastvo kao što su vatrogasni planovi, vatrogasna mreža, 

izrada standardni operativnih postupaka na vatrogasnim intervencijama te klasifikacija 

vatrogasnih postrojbi kako bi se u potpunosti uredilo vatrogastvo. Ako to propustimo i 

dozvolimo da nam netko drugi kroji vatrogastvo onda sav trud i rad unutar 20 godina ove 

Udruge pada u vodu. Zapovjednici JVP su sada ujedno i zapovjednici VZ pa su 

odgovorni za cjelokupno vatrogastvo na području jedinice lokalne samouprave, i sad kad 

smo se izborili za takav status zapovjednika moramo nastaviti s radom jer je on u 

problemima. Posebno zabrinjava podatak da smo 2017. godine imali 930 članova a sada u 

2023. godini imamo 539 članova te se postavlja pitanje koji je razlog da se izgubio 

interes za članstvo u Udrugu. Rekao sam glavnom vatrogasnom zapovjedniku da Udruga 

treba i Hrvatskoj vatrogasnoj zajednici jer se neće imati tko baviti sa strukom a ova 

Udruga bi se trebala transformirati u komoru profesionalnih vatrogasaca kao i ostale 

struke koje imaju svoje komore i zaštitu struke u kojoj rade. Dakle svi profesionalni 

vatrogasci konzumiraju sva prava koja im je osigurala Udruga, a njih samo 17% su 

članovi ove Udruge, to nisam očekivao kad smo osnivali ovu Udrugu. Smatram da sam 

ne mogu ništa napraviti i da mi treba poticaj od drugih članova predsjedništva kako bi 

nešto napravili i kako bi probudili interes profesionalnih vatrogasaca za članstvo u udruzi. 

– Pravilnici koji su navedeni u izvješću o radu a odnosi se na Pravilnik o pravilima 

vatrogasne službe, Pravilnik o standardnim operativnim postupcima, Pravilnik o postupak 

izbora županijskog vatrogasnog zapovjednika i njegova zamjenika odnosno vatrogasnog 

zapovjednika Grada Zagreba te izboru gradskog, područnog odnosno općinskog 

vatrogasnog zapovjednika i njegova zamjenika, Pravilnik o sadržaju i metodologiji izrade 

vatrogasnih planova, Pravilnik o  klasifikaciji postrojbi i koeficijentima složenosti 

poslova te radnih mjesta i mjerila za utvrđivanje radnih mjesta vatrogasaca, Pravilnik o 

način provođenja stručnog nadzora i njegov sadržaj nad radom vatrogasnih postrojbi, 

vatrogasnih organizacija i pravnih osoba i Pravilnik o mjerilima za ustroj, razvrstavanje, 

određivanja broja i vrste, područja odgovornosti, operativnog područja i područja 

djelovanja te operativno djelovanje vatrogasnih postrojbi, ovo su pravilnici koji su izašli 

iz Udruge uz suradnju sa osbama iz HVZ- a, a oni nisu izašli onaki kakvi su predloženi 

nego su parcijalno stavljani na e-savjetovanje i onda ispada da je tajnik kriv za objavljeni 

pravilnik, dakle ako si sudjelovao onda si kriv, onda su više krivi oni koji nisu sudjelovali 

u izradi. 

– Tajnik želi objasniti u kakvim uvjetima je radio u povjerenstvu za izradu Pravilnika o 

klasifikaciji radnih mjesta profesionalnih vatrogasaca, nakon što je na prvom sastanku 

iznijet prijedlog koji je izradila Udruga uz suradnju s HVZ-om, na zadnjem sastanku 

predložen je potpuno novi pravilnik bez klasifikacija postrojbi i kojeg su u pravilu izradili 

sindikati. Ja sam na tom zadnjem sastanku predložio i tražio da se unese u zapisnik da se 
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u ovu izradu pravilnka trebaju uključiti i udruga gradaova i općina te da za ostvarenje 

ovog pravilnika neće se moći iz postojećih minimalnih financijskih standarda te treba 

povećat minimalne financijske standarde za 40.000.000 – 140.000.000 kuna ovisno o 

tome koliko će na kraju biti prosječni koeficijent za profesionalne vatrogasce, što 

smatram da nije ostvarivo. Mene su u tom ternutki članovi sindikata izviždali, pa sam 

dobio s terena da se prića kako Šimara mrzi profesionalne vatrogasce. Što se na na kraju 

nakon e-savjetovanja dogodilo da se godinu dana taj pravilnik nije objavio jer se 

koeficijent za srednju stručnu spremu odredio od 0,97 do 1,50 na što nije pristala Vlada 

RH odnosno MUP koji je stavio šapu na pravilnik i rekao dok ne uskladite koeficijente sa 

koeficijentima policije pravilnik neće ići u objavu, jer policajci imaju raspon 

koeficijenata za SSS spremu od 0,865 do 1,164. Dok se nije na zadnjem sastanku u Vladi 

dogovorio raspon koeficijenata kao policija, uz pokušaje nekih promjena koje su na kraju 

završile ipak kako je MUP tražio, tako da sam u nekoliko navrata mijenjao te 

koeficijente, te dodaj ovaj, pa opet promjena i na kraju kad su koeficijenti složeni za SSS 

sprmu u rasponu od 0,865 do 1,164 pravilnik nije prošao, i kao takav je objavljen. Ja sam 

u Exscelu izradio plaće cjelokupnog vatrogastva sa svim dodacima tako da se na kraju uz 

promjenu bilo kojeg podatka može vidjeti kolika je plaća i da li to radno mjeto bitno 

odstupa od ostalih. Pa sam napravio usporedbu plaća u vatrogasca u JVP i IVP jer i tu ne 

trebaj biti razlike jer svi rade isti posao. I na kraju kad se pravilnik objavio ispalo je da su 

sindikati radili u interesu zapovjednog kadra a ne u interesu SSS vatrogasca koji su im i 

članovi, pa su na kraju zbog pohlepe izgubili kod onih za koje su se zalagali. Umjesto da 

poslušaju i prihvate prijedloge koje smo napravili, oni su napravili svoje prijedloge 

dijeleći koeficijente kao bombone i na kraju su izgubili. Moram napomenuti da gotovo 40 

godina sam u ovoj struci i vatrogasci moraju shvatiti da nikad neće moći imati veća 

primanja od policije, od sigurnosni službi uvjek će u državi biti prvo policija a onda 

ostale sigurnosne službe. Možede gasiti požare i biti svemirci ali nikad nećte biti bolji od 

policije, pa moramo gledati kako policija tako i vatrogsci i ako u tome uspijemo to je 

uspjeh. U povjerenstvu je bio i predstavnik sindikata policije iz Splita, koji je rekao da on 

neće ništa govorit, jer njemu ovaj prijedlog koeficijenata odgovara, ako se ovo odobri 

vatrogascima, mi odmah tražimo te koeficijenta za policajce. Kad je izao pravilnik na e-

savjetovanju, sindikat policije je odmah došao do ministra i tražili su da se izjednače 

njihovi koeficijenti sa vatrogascima. Kad se usporedi 20.000 policajaca kojima bi se 

digao koeficijent i 2.850 vatrogasaca, odmah se vidi da za to nema novaca u proračunu i 

stavio se veto na takav pravilnik dok se ne uskladi s koeficijentima policije. Njih u 

policiji ne interesiraju koeficijenti zapovjednog kadra pa to nisu niti gledli. Sindikati koji 

su bili u povjerenstvu imali su tada oko 250 članova a Udruga 500 članova, a njih je u 

povjerenstvu bilo 7 a ja sam, te u takvim odnosima nije bilo moguće nadglasatu tu 

mašinu. Moram napomenuti da su tri zapovjednika VZŽ i jedan zapovjednik JVP kao 

predstavnici u radnoj skupinu nisu se protivili predloženim koeficijentima. U takvim 

uvjetima ja sam se morao povući jer priće po JVP da sam ja protiv profesionalnih 

vatrogasca samo zato što su zahtjevi nerealni, ne stoje. Od 1993. godine do danas samo 

radim u interesu profesionalnih vatrogasaca, od minimalnih standarda koje sam ja uspio 

osigurati te osigurati postojanje malih JVP što pokazuje da danas imamo 75 JVP (2.850 

zaposlenih) a 2003. godine 55 JVP  (2.118 zaposlenih) koji su se financirali iz 

minimalnih financijskih standarda. Kad pogledate novi zakon o vatrogastvu radno pravni 

status sam ja napisao i praktično prepisao dijelove iz Zakona o policij te ga prilagodio 

vatrogastvu, pa imate sve uvjete glede radno pravnog statusa kao policija, i onda je 

suludo iskakati sa koeficijentima iznad policije. Zašto klasifikacija JVP pa zato što je 

MUP klasificirao policijske uprave u 4 kategorije i načelnik u I kategoriji ima osnovni 

koeficijent 2,183 uz dodatak od 35% a načeknik IV kategorije ima koeficijent 1,746 uz 

dodatak od 35%, i mi smo se trebali kretati u tim okvirima, a ne da zapovjednik JVP sa 
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VSS ima koeficijent 2,6 a s VŠS 2,4 uz dodatke koji će se propisati Uredbom Vlade RH. 

Ako pogledamo koliko načelnik I kategorije PU ima pod sobom različitih poslova i 4.376 

uposlenih ljudi to je ne može usporedit s zapovjednikom bilo koje JVP, a najveća JVP 

ima oko 400 uposlenih, dakle 10 puta manji broj zaposlenika a veći osnovni koeficijent.  

– Predsjednik konstatira da ova razjedinjenost sindikata i gubljenje reprezentativnosti 

SDSN dovelo je do toga da sve državne službenike predstavlja sindikat policije koji je 

izričito zahtjevao da se iz Kolektivnog ugovora izbaci članak 108 koji daje ista prava 

profesionalnim vatrogascima kao i državnim službenicima a koji je glasio: „Vlada 

Republike Hrvatske obvezuje se da će se odredbe ovoga Ugovora, u pogledu plaća i 

materijalnih prava, primjenjivati i na profesionalne vatrogasce dok se sredstva za te 

namjene osiguravaju u državnom proračunu.“ pa smo sad u nekom zrakopraznom 

prostoru te treba urediti Uredbu Vlade RH o dodacima na osnovni koeficijent, a za sve to 

trebaju i novci, a za sad tih novaca nema u proračunu pa za slijedeću godinu zapovjednici 

moraju planirati ova povećanja kako bi izbjegli tužbe od strane vatrogasaca. Smatram da 

svi skupa zapovjednici i vatrogasci moramo se više angažirati na rješavanju ovih 

problema jer stručnih kadrova nema u HVZ-u, pa po raspisanim natječajuma za HVZ 

možete vidjeti da se na stručne pozicije ne mogu dobiti odgovarajući kadrovi koji bi ovu 

cijelu problematiku rješavali. Dokaz da se stručni kadar ne može dobiti je popunjavanjem 

radnih mjesta u Državnoj vatrogasnoj školi gdje se ne može dobiti vatrogasca sa SSS, jel 

je mala plaća pa nitko neće doći raditi. 

– Što se tiće financijskog izvješća vidi se da se pokrivamo zbog zadržanog ostatka iz 

prethodnih godina jer sadašnji priliv od članarina je manji od redovnih troškova. Više mi 

je žao što novce nismo iskoristili za organizaciju pojedinih skupova i seminara s kojima 

bi se povećalava znanje vatrogasaca. Smatra da bi ovaj kapital trebalo pametnije 

iskoristili u narednom planu rada za ovu i slijedeću godinu. Dajem Izvješće o radu i 

Financijsko izvješće na diskusiju. 

Zapovjednik JVP Zagorske smatra da trebamo krenuti s aktivnostima prema vatrogascima 

da se informiraju što udruga radi i da bez udruge nema zastupanja profesionalnih 

vatrogasaca, odnosno da se profesionalna struka u vatrogastvu ruši. Mi nismo protiv 

sindikata te trebamo zajedno raditi a ne se sukobljavati jer samo zajednički rad može donijeti 

boljitak profesionalnom vatrogascu. Isto smatra da se treba aktivirati strukovno vijeća 

zapovjednika JVP jer da oni trebaju imati svoje mjesto unutar Udruge.  

Predsjednik dodaje da je od strane zapovjednika JVP Zagorska bila inicijativa da se 

zapovjednici JVP učlanjuju u udrugu jer ako on nije član tada i ostali vatrogasci neće biti 

članovi, jer on bih trebao obrazložiti sve što radi udruga. Ako su zapovjednici razjedinjeni 

onda nema zajedničkog stava oko svih problema koji se pojavljuju u vatrogastvu, pa onda 

nema niti članstva u udrugu. 

Zapovjednik JVP Zagoreke navodi da mi zapovjednici JVP nemamo nikakvo tijelo preko 

kojeg bi uopće utjecali na politiku i stanje u vatrogastvu pa zato smatram da bi se unutar 

udruge trebalo oformiti tjela u kome bi bili samo zapovjednici JVP te da na tom tijelu iznose 

svoje stavove, prijedloge i problematiku koju bi udruga dalje prosljeđivala prema državnim 

tijelima. To smo u prethodnom razdoblju pokušavali napraviti pa se to razvodnilo. Smatra da 

treba ići s dopisom prema zapovjednicima JVP da se izjasne da li žele biti u tom tijelu te da 

se vidi koliko je zainteresiranih zapovjednika.  

Tajnik napominje da je prije desetak godina pokrenura inicijativa od strane udruge da se 

osnuje zajednica istanova JVP što dozvoljava Zakon o ustanovama, pa je i ta inicijativa 

propala jer većina zapovjednika nije mogla ishodit suglasnost osnivaća za članstvo u 

zajednici ustanova, pa to dovoljno govori o jedinstvu zapovjednika. Trenutno prema Zakonu 

o vatrogastvu Hrvatska vatrogasna zajednica je tijelo javne vlasti i glavni vatrogasni 
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zapovjednik je državni tajnik kojeg imenuje Vlada RH i njoj odgovara. U takvim uvjetima 

zapovjednici JVP koji odgovaraju svojim osnivaćima nemaju mogućnost utjecati na stavove i 

politiku tijela javne vlasti, te iz tih razloga postoji potreba za osnivanje zajednice ustanova 

JVP koja bi bila pregovarać sa tijelom javne vlasti zajedno sa sindikatima. Dakle treba 

postojati tri partnera u pregovorima a ne samo sindikat i Hrvatska vatrogasna zajednica. 

Kako su u vatrogasnim vijećima JVP pretežno zastupljena dobrovoljna struktura kao što su 

predsjednici vatrogasnih zajednica, sumnjam da će te moći ishodit u tim uvjetima suglasnost 

za članstvo u zajednici ustanova. 

Davor Vrabec napominje da je postojala iniciajtiva i da su neke postrojb edobile suglasnost 

svojih osnivaća, ali je to bila manjina dok druge nisu dobile i ta inicijativa je propala, a pisalo 

se načelnicima i gradonačelnicima osnivaća i sve je palo u vodu. Isto smatra da je dobra ideja 

oko dodjele majica članovima udruge, ali tu ima dosta problema oko distribucije i 

određivanja veličine majice.         

Predsjednik napominje da se predlaže pozivanje svih zapovjednika u najkraćem mogućem na 

sastanak kako bi se definirala problematika u JVOP te da li oni žele osnovati zajednicu 

ustanova ili žele djelovati preko udruge kroz samostalno tijelo u udruzi. 

 

Zamjenik zapovjednice JVP Koprivnica navodi da je zapovjednik između dvije vatre s 

jedne strane su njegovi djelatnici vatrogasci a s druge strane je osnivać, ako zastupa 

vatrogasce onda je protiv osnivaća, a ako zastupa osnivaća onda je protiv vatrogasaca. 

Vatrogasci kažu da je ovo udruga zapovjednika a ne udruga vatrogasaca, pa je lakše da se 

unutar udruge nastavi s radom odbora zapovjednika jer je to lakši put nego osnivanje 

zajednice ustanova gdje se trebaju dobiti suglasnosti osnivaća. Predlaže da svaki član udruge 

dobije neku majicu kojim bi se razlikovali od ostalih koji nisu članovi.  

 

Tajnik podsječa kako je došlo do osnivanja ove udruge te dodaje da je bio podnesen zahtjev 

za osnivanje udruge JVP koji je proslijeđen MUP-u gdje sam ja bio načelnik te je odgovoreno 

da se ne može osnovati udruga JVP jer je Zakonom o vatrogastvu propisano da se JVP 

udružuju u vatrogasne zajednice, te je predloženo da se može osnovati udruga profesionalnih 

vatrogasaca kao fizičkih osoba za koju ne postoje zakonske prepreke za osnivanje. Na temelju 

toga zapovjednici su morali skupiti članove za udrugu te je osnovana ova udruga iz jednog 

jedninog razloga što je došlo do bitnog smanjenja finacijskih sredstva iz državnog proračuna a 

jedinice lokalne samouprave nisu mogle preuzeti taj teret te je pretilo ukudanje jednog većeg 

broja malih vatrogasnih postrojbi i smanjenje broja vatrogasac u nekim većim postrojbama. 

Trebate imati na umu da je u to vrijeme HVZ kao predstavnik dobrovoljnog vatrogastva težio 

smanjen broja profesionalnih vatrogasaca na koje oni nemaju utjecaj, te povečanju broja 

dobrovoljnih vatrogasnih društava. Vatrogasnim postrojbama su se smanjivala financijska 

sredstva za rad u drugoj godini (2002.) za 25%, u trećoj (2003.) za 50% u četvrtoj (2004.) za 

75% te konačno u petoj godini (2005.) za 100%. Nakon što ste osnovali udrugu, mene ste 

uzeli za tajnika s jednim ciljem da se osiguraju dostatna financijska sredsta za rad vatrogasnih 

postrojbi. Nakon rada od pola godine u 2004. godini u zadnjem tromjeseću smo dobili 

minimalne financijske standarde, i onda su JVP prodisale. Ti minimalni standardi su izrađeni 

na temelju broja vatrogasaca u postrojbi i iznosilo je oko 95.000 kn po vatrogascu na 

godišnjoj razini. Nakon toga krenula se u izmišljenje kriterija za raspodjelu minimalnih 

financijskih standarda pa su se dodavali razni nemjerljivi kriteriji, osnivale se nove postrojbe 

na temelju friziranih procjena ugroženosti te je broj postrojbi stalno rastao, da bi danas 

minimalni standardi po vatrogascu se kretali od 95.000 kn do 140.000 kn. Napominjem da će 

se izradom vatrogasne mreže ukunuti minimalni financijski standardi te če se dodatno stvorit 

problem jer u tu mrežu će ući u dobrovoljna vatrogasna društva, dakle ukupna sredstva koja 

će se osigurati u Državnom proračunu sad će se dijeliti na više subjekata pa će sigurno JVP 
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dobiti manje nego sad po minimalnim financijskim standardima. Zapovjednici su ti koji 

odgovaraju za rad JVP i oni bi trebali imati neku svoju instituciju, zašto nemate članova, pa 

dobili su novim Zakonom o vatrogstvu sve što se može dobiti, više im ne možete ponuditi 

ništa novog, a novi pravilnici im nameću samo obveze i odgovornosti što njima sigurno ne 

odgovara, za napredovanjeu u zvanjima treba nešto položit ili napraviti, pa to je njemu 

problem, sada su zvanja dijeljena bez kriterija, i to njima predstavlja problem, zato nisu 

zainteresirani za udrugu jer udruga zastupa struku a to ne odgovara svakom vatrogascu. 

Sigurno da su tu zapovjednici najodgovorniji da se provodi struka jer odgovaraju za 

opremljenost i osposobljenost svoje vatrogasne postrojbe.  

Predsjednik predlaže dok zapovjednici ne odluće osnovati zajednicu ustanova da se unutar 

udruge aktivira odbor zapovjednika te da preko tog odbora oni utjeću na ukupnu politiku i 

struku u vatrogastvu, jer nemaju nikakvu drugu instituciju preko koje bi mogli utjecati.           

Kos smatra da su nam sve norme koje navodi tajnik potrebne, ali to mora propisati HVZ isto 

tako za vatrodojavu koja je zakonom obvezna proslijedit u vatrogasnu postrojbu ali nema 

normi i propisa kako to napraviti. Mi trebamo predložiti HVZ-u norme koje se trebaju 

koristiti u vatrogastvu od odora do zaštitne opreme i vatrogasne tehnik. Prije smo organizirali 

neke seminare i osposobljavanja profesionalnih vatrogasaca za plamene udare i spašavanje iz 

dubina i visina, i na tome se stalo. Moramo biti svjesni da se mijenja sve pa i vatrogastvo, 

udruga bi trebala predlagati HVZ-u sve što se tiće struke, a unutar HVZ-a bi se trebali 

oformiti odbori ili timovi koji bi te prijedloge obradili i objavili. Zbog nedostatka jednakih 

stavova na državnoj razini mi se lokalno organiziramo i proizvoljno rješavamo problem, i od 

kad smo otišli iz MUP-a više nismo jedinstveni to moramo priznat. Sigurno zapovjednici 

moraju imati svoju instituciju preko koje bi mogli izrazit svoje stavove da li će to biti 

zajednica ustanova ili odbor pri udrugi ovisi o zapovjednicima. Imali smo problem kod 

preuzimanja novih vozila koji su izrađeni prema EURO 6 normi.  

Predsjednik navodi kako je vidljivo iz izlaganja da ima dosta problema u vatrogastvu te da se 

unutar udruge trebaju osnovati tehnički odbori koji bi definirali određenu problematiku i 

predložili njihovo rješavanje bilo kroz propise ili naputke ili odluke. Napoiminje da smo već 

par godina kao udruga bili organizatori radionice Spašavanje u prometu da bi to sad preraslo u 

na državnu razinu te na natjecanje vatrogasaca u toj disciplini, na kojoj je bilo oko 280 

profesionalnih vatrogasaca iz više zemalja. 

Zapovjednik JVP Požege Hrunka  smatra da se zapovjednici moraju organizirati jer oni 

imaju problema i da se zapovjednici mogu i regionalno sastajati kako bi rješili određen 

probleme. Imaju probleme oko nabavka vozila te da mora biti propisano kakva vozila trebamo 

imati i što ona trebaju sadržavati, isto tako treba biti i za opremu osobnu i skupnu da nam se 

ne podvaljuje svašta jer nismo stručni da to možemo ocjeniti. 

Tajnik napominje da je prema Zakonu o tehničkim zahtjevima za proizvode i ocjenjivanju 

sukladnosti da čelnici tijela državne uprave u skladu sa svojim nadležnostima i djelokrugu 

rada donse propise kojima se prenose usklađeno zakonodavstvo EU, a kojima propisuju 

tehničke zahtjeve za propizvode ili skupinu proizvoda te postupke ocjenjivanja sukladnosti, 

uključujući, kad je to propisano, redovite i izvanredne preglede proizvod au uporabi. Ovim 

propisom se propisuje da se pretpostavlja da je proizvod sukladan s bitnim zahtjevima važećih 

propisa ako je proizvod sukladan odgovarajućim hrvatskim normama kojima su prihvaćene 

usklađene europske norme. Kako nema ovog propisa pa nema niti normi koje proizvođači i 

trgovci vatrogasnom opremom moraju poštivati na tržištu se nalaze razni proizvodi koji i ne 

zadovoljavaju u drugim zemljama članicama EU.   

Siniša Petkovićek kao izaslanik glavnog vatrogasnog zapovjenika pozdravlja sve sudionike 

ove Skupštine te izražava bezrezervnu podršku glavnog vatrogasnog zapovjednika. HVZ je 

otvorena za sve konkretne i argumentirane prijedloge, jer koliko vidi ima dosta problema u 

postrojbama. Dakle sve prijedloge i primjedbe treba kanalizirati prema HVZ-om. Naveo bih 

samo Pravilnik o standardnim operativnim postupcima koji je objavljen prije godinu a do sad 
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nitko nije predložio niti jedan standardni operativni postupak kojeg svakako treba izradit 

struka, a ne HVZ koji niti svojim kapacitetom to ne može odradit. Na kraju ponovo istićem 

podršku glavnog vatrogasnog zapovjednika radu udruge, te vam svima želim dobar rad i 

kvalitetne zaključke.  

Predsjednik smatra da bi mogli surađivati sa HVZ-om moramo potisati sporazum o suradnji 

kako bi mogli koristiti objekte Državne vatrogasne škole za seiminare i druga događanja koja 

će mo organizirati u narednom periodu. Isto tako smatra da i vatrogasci u intervencijskim 

vatrogasnim postrojbama trebaju biti članovi ove Udruge, jer se i za njihove interese 

zalažemo kroz Zakon o vatrogastvu i pravilnike. Ja ču očekivati i da glavni vatrogasni 

zapovjednik bude član ove Udruge. Slijedeće godine ako ne uspijemo u našim namjeram 

priloko iznošenja izvješća ja ću dati ostavku pa neka to netko drugi obavlja, zato smatram da 

bi morali ozbiljnije krenuti u projekte odnosno u donošenje propisa iz područja vatrogastva. 

Tajnik ne može shvatit zašto u Sloveniju ista udruga profesionalnih vatrogasaca ima više 

članova nego profesionalnih vatrogasaca u vatrogasnim postrojbama, a s drge strane ta ista 

udruga je potpisnica kolektivnog ugovora s državom za profesionalne vatrogasce i ista je 

unijeta u njihov Zakon o vatrogastu kao legitimni predstavnik profesionalnih vatrogasaca. 

Nakon raspada Jugoslavije oni su bili daleko iza nas, a sada 32 godine kasnije dvostruka su 

bolji od nas u svim pravcima što se tiće profesionalnog a i dobrovoljnog vatrogastva. Što se 

tiće članstva smatram da bi i profesionalni vatrogasci u gospodarstvu trebali biti naši članovi 

jer se i za njihove interese zalažemo i oni konzumiraju sva prava iz Zakona o vatrogastvu te 

ostalih propisa donijetih na temelju njega, a njihova udruga koja je bila osnovana više ne 

funkcionira. Imao sam dosta upita o članstvu vatrogasaca iz gospodarstva i sve sam odbijao 

jer oni su imali svoju udrugu, koja danas ne funkcionira. Što se tiće članarine ona je stvarno 

simbolična i iznosi 2,65 eura dakle jedna kava. Mi možemo narednih 4 – 5 godina 

funkcionirati i bez članarine toliko imamo zaliha jer smo dobili povrat sredstava od advokata 

Prodanoviča za obranu Slavice to možete vidjeti u financijskom izvješću. Ali samtram da ako 

negdje pripadaš i član si neke organizacije da trebaš nešto doprinjeti u smislu materijalnih 

obveza, pa gdje god se učlanite u bilo koju organizaciju propisana je obvezna članarina, a kod 

nas to je stvarno simbolični iznos. Pitanje je rada ostalih članova udruge, ja imam puno 

problema što se tiće pravilnika, kod mene stoji puno pravilnika izrađenih ali ja nema s kim to 

prodiskutirati, a smatram da nisam toliko pametan da mogu na svim frontovima sve znati. Ja 

sam rekao svima evo ja ću vam napisati pravilnik, ali samo zato da nemate prazan papir pred 

sobom o kome će te raspravljati, a tražim da mi date konkretne i argumentirane primjedbe 

koje piju vodu, a ne odgovor meni se to ne sviđa i ne zna što treba napraviti. Tako sam dobio 

proimjedbe od jedne VZŽ u kojoj stoji da Pravilnik o koeficijentima treba promjeniti jer 

unutra nema zamjenika županijskog zapovjednika, jer te primjedbe je pisao zamjenik 

županijskog zapovjednika i on gleda samo sebe a ostale primjedbe nema. 

Predsjednik navodi da se iz ovih izlaganja može zaključiti da se treba nadopuniti plan rada za 

narednu godinu te da treba donijeti kalendar aktivnosti za naredni period i to prvo sa 

sjednicom predsjedništva, da vidimo tko je još zainteresiran za rad u udrugi te organizacija 

seminara i drugih događanja u narednom periodu. Svakako do 15.07. će smo sazvati sastanak 

zapovjednika JVP da vidimo njihovo mišljenje te nakon toga krenuti u daljnje aktivnosti, 

pokrnuti odbor zapovjednika, osnovati potrebne komisije za pojedine propise koji stoje u 

ladici tajnika te druge bitne aktivnosti za profesionalne vatrogasce. Napravit će mo plan za 

naredni period u kojima će mo razmotrit i zahtjev za izradu nove količine znački za članove 

udruge te izradu majica sa znakom udruge koje bi podjelili članovima. Pogotovo treba 

organizirati javnu raspravu o svakom pravilniku gdje udruga može biti nosioc organizacije uz 

pokroviteljstvo HVZ-a.  

Tajnik ponovno napominje da je ostao iznenađen da na e-savjetovanju za Pravilnik o 

vatrogasnim planovima nije bilo gotovo niti jedne ozbiljne primjedbe iz vatrogastva, a isto tao 
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Pavilnik o stručnom nadzoru niti jedna primjedba, pa nije moguće da sam te pravilnike tako 

dobro napisao, pa nisam ja sveznajući, treba mi pomoć i struke u izradi propisa. 

Krilanović postavlja pitanje a koliko je primjedbi usvojeno na pojedine pravilnike koji su bili 

na e-savjetovanju, gotovo na svaku primjedbu je bilo ne prihvaća se ili primljeno na znanje, 

pa onda što vrijedi davati primjedbe kad se iste ne prihvačaju. Ja imam problema sa 

vatrogasnom inspekcijom koja primjenjuje stari Pravilnik o tehničkoj opremljenosti 

vatrogasnih postrojbi iz 94. godine i naređuje mi na otoku Lopudu da imam navalno 

vatrogasno vozilo a na njemu nema ceste po kojeima će se to vozilo kretat, to je loše i to bi se 

trebalo ispraviti jer svaki put dobije prijavu od vatrogasnog inspektora.   

Tajnik smatra da sve primjedbe ne mogu biti usvojene jer neke su i protivne Zakonu a neke 

su općenite koje nije moguće ugradit, neke primjedbe ruše koncept propisa pa isto ne mogu 

biti prihvaćene. Moram istaknuti da ja nisam nikad odgovarao na primjedbe sa e-savjetovanja 

jer je to radila pravna služba HVZ-a i oni su odlučivali što prihvatiti a što ne. I neke moje 

primjedbe koje sa davao nisu prihvatili. Odgovorio bih Krilanoviću da ova njegova primjedba 

stoji i da taj stari pravilnik prestaje važit kad se donesu svi pravilnici utvrđeni Zakonom o 

vatrogastvu. Taj stari pravilnik nije dobar jer nemože se propisivat iz Zagreba koja vatrogasna 

tehnika je potrebna na Lopudu ili Koločepu ili nekoj drugoj sredini. Zato je u Zakonu o 

vatrogastvu predviđeno donošenje vatrogasnih planova gdje će vatrogasna struka reći što njoj 

treba na konkretnom području odgovornosti glede vatrogane tehnike i broja vatrogasaca koji 

će koristiti tu vatrogasnu tehniku, pa se neće dogodit da trebate inati vatrogasnu ljestvu od 32 

m a da nemate zgrade više od 4 kata. Iz ovih razloga smatram da bi trebalo organizirati jedan 

seminar oko izrade vatrogasnih planova, jer tu ima puno nedoumica i lutanja pogotovo što 

imamo i Plan zaštite od požara koji se donosi na temelju drugog zakona te to sve treba 

uskladit da se što manje opterečuje lokalna samouprava a da se postigne što bolji učinak na 

vatrogasnim intervencijama. 

Brandejs navodi da do sada dobijemo pravilnike a da onda ja moram angažirati više 

odvjetnika da mi protumaće pojedine odredbe tog propisa, dakle propis treba biti upotrebljiv i 

koristan odnosno jednostavan da se može primjenit. Primjer je zadnjeg Pravilnika o 

koeficijentima koji za voditelja smjene propisuje srednju stručnu spremu a za zapovjednika 

smjene višu stručnu spremu pa ne možete u postrojbi imati zapovjednika smjene. Smatram da 

bi nama zapovjednicima trebalo organizirati određeno savjetovanje za svaki pravilnik koji 

izađe da znamo kako ga primjenjivati u praksi a isto tako smatram da prije donošenja nekog 

važnog pravilnika treba se napraviti analiza što on donosi odnosno što se sa njim mjenja i 

kako ga primijeniti u praksi. Pogotovo kod ovog Pravilnika o koeficijentima je trebalo 

napraviti analizu što će to koštat osivača i tko će pokriti razliku koju donosi taj pravilnik, 

ovako on je izbačen i nek se mi snalazimo kako znamo, koga da tražimo pomoć i kako da 

riješimo naš problem. Ako dođem kod gradonačelnika s ovim problemom on će mi reći ne 

treba vas 5 u smjeni dovoljno je dva a isto tako može promjenit procjenu i sve prebacit na 

stožerni DVD i ukinuti JVP. Prema ovome što se sada događa mi smo opet na onim 

problemima koje smo imali 2.000 godine kad smo izašli iz MUP-a, jer prema sadašnjim 

minimalnim financijskim standardima koji se nisu mjenjali od 2019. godine i uz ovu primjenu 

koeficijenata mi smo sada na 50% pokrivanja troškova JVP iz minimalnih financijskih 

standarad. Da li je to sad postepeni prelazak na financiranje iz proračuna gradova i općina kao 

što je bilo 2.000 godine jer nam to netko treba reći, a to će uzrokovat smanjenje broja 

profesionalnih vatrogasaca i ukidanje pojedinih JVP, da li je to cilj ovog novog Zakona o 

vatrogastvu. Također smatra da bez klasifikacije vatrogasnih postrojbi nije trebao ići Pravilnik 

o koeficijentima jer sad neznam koja radna mjesta moja postrojba treba imati, a vatrogasne 

planove još nismo niti poćeli raditi, a i da ga napravimo opet se nezna u koju kategoriju treba 

ići postrojba jer nema kategorizacije postrojbi. Mi sad moramo u roku od 6 mjeseci napraviti i 

promjeniti sve akte i dostaviti HVZ-u na suglasnost a onda se pojavi novi pravilnik o 

kategorizaciji postrojbi i sve opet moramo raditi iz poćetka.  
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Tajnik napominje da se JVP sada nalaze u fazi kad se pripremaju za izbacivanje iz 

minimalnih financijskih standarda, Ministarstvo finsncija nastoji pod svaku cijenu vatrogastvo 

izbacit prema lokalnoj samoupravi. Prvo je krenula s obrazloženjem da vatrogasci nisu 

korisnici državnog proračuna, pa onda da to nisu minimalni standardi koje dobivaju školstvo, 

zdravstvo i ostali i sad u Zakonu o vatrogastvu stoji kada Vlada RH donese uredbu o 

vatrogasnoj mreži tog trenutka se prestaje financiranje kroz minimalne financijske standarde. 

Kako će se tada organizirati financiranje rada JVP, po mom dosadašnjem iskustvu a i po 

stavovima Ministarstva financija će se dogodit da će MF odrediti svotu novca za vatrogasnu 

mrežu, a vi HVZ izvolite raspodjelite ove novce kako vi smatrate da treba i više nas ne 

interesira. Bojim se kako su u vatrogasnim vijećima većinom dobrovoljna vatrogasna 

struktura, a i oni traže svoj dio kolača od dodjeljenih sredstva i smatram da će se dobar dio tog 

novca preliti u dobrovoljne strukture, jer tamo je puno lakše s tim novcem manipulirati, oni su 

udruge i ne odgovaraju nikom osim skupštini za utrošen novac koji su dobili, jer tamo nema 

nadzora kao u JVP. 

Zapovjednik JVP Zagorske smatra da smo sada na istim pozicijama na kojima smo bili 

2002. godine kad su nam se smanjivala financijska sredstva, pa sada Udruga treba pokrenuti 

isti proces koji je tada poduzela da se osigura sigurno financiranje JVP kao i do sad. Mi 

profesionalni vatrogasci u vatrogasnim zajednicama opet smo u manjini i sigurno nećemo 

moći odlučivati o raspodjeli novca prema vatrogasnoj mreži. Mi sada nemamo dovoljno 

novca za isplatu povećana plaća po ovom novom Pravilniku o koeficijentima što će biti sa 

isplatama otpremnine za mirovinu još neznamo. Smatra da je ova Udruga jedina koja zastupa 

profesionalno vatrogastvo i da treba ponovo krenuti u zaštitu profesionalnih vatrogasca kao 

što je to napravljeno 2003. godine sa utvrđivanjem minimalnih financijskih standarda. Zbog 

toga apeliram da se svi zapovjednici aktiviraju u radu kako bi rješili svoje probleme a ne da se 

razmišlja o ukidanju Udruge. 

Zamjenik zapovjednika JVP Daruvar pita gdje je od zadnjeg e-savjetovanja koje je bilo za 

Pravilnik o koeficijentima nestao osnovni koeficijent za vatrogasca od 1,05, jer ono što je 

objavljeno nije ono što je bilo na e-savjetovanju, pa se pita kako je moglo na e-savjetovanju 

biti jedno a onda se objavi u Narodnim novinama drugo. 

Tajnik navodi da je taj koeficijent a i sve koeficijente koji su bili predloženi u navedenom 

Pravilniku MUP blokirao i nije dao da se objavi dok se ti koeficijenti ne usklade s 

koeficijentima SSS policajaca. Na povjerenstvu za izradu navedenog pravilnika ja sam bio 

protiv takvih nerealnih koeficijenata te sa prezentirao izračun da za prosječni koeficijent od 

1,05 na 2.850 vatrogasaca u minimalnim standardima fali oko 86.000.000 kna a za prosječni 

koeficijent od 1.10 fali oko 106.000.000 kn. Dakle osnivači JVP neće imati mogućnosti da 

tako veliku razliku podmire i da može doći do smanjenja broja JVP na način da će gradovi 

naručit procjene ugroženosti u kojima će te poslove preuzeti DVD sa profesionalnom 

jezgrom, na što se pravnica HVZ-a sarkastićno nasmijala s komentarom da ako hoće imati 

vatrogasce neka ih plate. Meni je poznato kako se rade procjene ugroženosti za općine i 

gradove te su na temelju takvih procjena osnovane neke JVP a isto tako se može u obrnutom 

smjeru smanjiti broj JVP a time i broj profesionalnih vatrogasaca. Ja sam tražio da se unese u 

zapisnik da sam protiv takvih koeficijenata i da se u izradu ovog Pravilnika moraju uključit 

osnivači odnosno udrga gradova i udruga općina koji će na kraju to morati i platit. 

Krilanović navodi primjere na svom području da manje postrojebe kojima je proračun oko 

2.000.000 kn po ovom Pravilniku trebaju još dodati 700.000 kn a to njihove općine ne mogu 

odvojit iz svojih malih proračuna. Isto smatra da će doći do ukidanja JVP u takvim jedinicama 

lokalne samouprave izradom nove procjene ugroženosti i gradonačelnik ili načelnik će imati 

DVD sa puno manje novca, međutim on je zadovoljio zakonsku obvezu, a da li je to za 

stanovništvo dobro to njega puno ne zanima. 

Predsejdnik na kraju navodi da se može zaključit da ova udruga treba postojati, da se treba 

više aktivirati te da moramo biti više agresivni u zahtjevima koji se tiću profesionalnih 
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vatrogasaca te predlaže da se moramo dodatno angažirati sa našim zahtjevima prema 

nadležnim državnim tijelima. 

Tajnik ponovo napominje da kad smo tražili minimalne finacijske standarde onda je bilo 

1.200 članova, dakle više od polovice, a sada je to 500 članova te ako bi bilo više članova kad 

bih ja napisao dopis prema ministru financija da se ne slažemo s predloženim minimalnim 

standardima i da tražimo njihovo povećanje, pa tako dva do tri puta napisao i prema premjeru 

isto, sigurno bi nas netko pozvao da vidi što se to zahtjeva. Ovako Ministarstvo financija 

odredi minimalne financijske standarde, nitko se ne buni, a glavni vatrogasni zapovjednik je 

tu u nezavidnom položaju, on je državni tajnik i provodi politiku Vlade RH, a s druge strane 

bez ministar unutarnjih poslova nemože ništa dobit u ministarstvu financija. Na projekciji 

Državnog proračuna, na poziciji HVZ-a u točki VI Dodatna sredstva izravnanja za 

decentraliziranu funkciju vatrogastva predviđeno je za 2023., 2024., 2025. i 2026. godinu isti 

iznos od 38.489.600 eura (289.999.891 kn) dakle bez povećanja a inflacija je minimalno 13%.  

Predsjednik predlaže zaključak po ovoj temi da se do 15.07. sazove sjednica svih 

zapovjednika JVP, pa se treba uputit dopis svim zapovjednicima JVP sa konkretnim temama i 

također da se na taj sastanak pozove i glavni vatrogasni zapovjednik. Jasne rokove moramo 

dati glavnom vatrogasnom zapovjednik jer do sad smo davali prijedloge i nismo se 

suprotstavljali, ali oćito da se odrađuje nešto iza nas pa zato moramo tražiti da se da se 

udovolji našim zahtjevima. Predstavniku glavnog vatrogasnog zapovjednika kaže da mu 

poruči da će mo biti konstruktivni kritičari, a zapovjednici ako se udruže u tom traženju onda 

im možemo pomoći a ako ne tu smo nemočni i očekujem najmanje ojo 25 zapovjednika na 

ovom sastanku. Te daje na glasane ove dvije točke dnevnog reda. Članovi Skupštine su nakon 

provedene rasprave jednoglasno prihvatili Izvješće o radu za 2022. godinu te financijsko 

izvješće za 2022. godinu. 

    

Točka 5. dnevnog reda (Plan rada Udruge PVH za 2023. godinu s financijskim planom). 

 

Predsjednik uvodno napominje da je Plan rada za 2023. godinu dostavljen svim 

podružnicama elektroničkom poštom i klasičnom poštom te su ga mogli proučiti, a financijski 

plan je dat prije početka Skupštine svima na stol. U Planu za 2023. Uvrstit će se sve što je 

navedeno u raspravi pod prethodnom točkom dnevnog reda (Izvješće o radu za 2022. godinu). 

Sukladno s korekcijom Plana rada za 2023. godinu će se dopuniti i financijski plan za 2023. 

godinu. Te daje na glasane ove dvije točke dnevnog reda. Članovi Skupštine su jednoglasno 

prihvatili predložene izmjene Plana rada i Financijskog plana za 2023. godinu. 

  

Točka 6. dnevnog reda Zakonu o vatrogastvu – primjena u praksi. 

 

Predsjednik napominje da smo o problemima primjene novog Zakona o vatrogastvu 

već prodiskutirali pod točkom 3. dnevnog reda te da se ovdje više nema što dodati i predlaže 

da za ovu točku dnevnog reda bude zaključak koji je donijet za točku 3. dnevnog reda. 

Članovi Skupštine jednoglasno su prihvatili prijedlog Predsjednika. 

 

 Ovim je 16 Izvještajna sjednica Skupštine Udruge profesionalnih vatrogasaca Hrvatske 

završena u 13,10 h. 

 

 

                                                                                                    Zapisničar: 

                                                                                                    Branko Šimara 

 

_____________________ 
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Ovjerovitelji zapisnika: 

 

 
 

 
 

 

 

 


